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AMENDEMENT aanpassing op het voorgesteld besluit raadsvoorstel 1969113208

Voorstel nr: r4

O nde rwe rp : raadsvoorste I budget o nde rwijsh uisvesting 2023

De raad van de gemeente Westerkwartier in vergadering bijeen d.d. 14 december zozz

O nde rgete kende(n) stelt/ste I le n het volge nde a mendeme nt voor:

Overwegende dat:
1.. Bij besluit 2 is er een goede onderbouwing gegeven van de nut en

insprekers en de wethouder in het raadsoverleg van 15 novembe

waarom dit nu moet
2. Bij het onderwerp de Violier missen we nog vele antwoorde p vragen die ook schriftelijk

gesteld zijn. (zoals wat zijn de leerling prognoses van 2O2 en 2024, hoeveel lokalen

staan er leeg in de andere scholen van Quadraten in rt en Leek, enz.)

3. Zo rond de zomer werd er zowel mondeling door r Pastoor als ook als antwoord op

schriftelijke vragen verwezen naar het IHP dat zo behandeld in het najaar 2022. Dal
is niet gebeurd. Wel was er in april 2022 een O waar toch al wat contouren van leerling

prognoses, leegstand bij andere locaties dui ijk moeten zijn geworden. Wijvinden dat dit
verwerkt had moeten worden in een IHP

4. Er wordt in de komende tijd nog flink ge uwd in Oostindie Leek. Bij ons leeft nog steeds de

vraag of de gevraagde uitbreiding da oeg is. Of komt er met een jaar of 2 een nieuw

verzoek? We hebben geen onder ng gezien waarop de aantallen van de huidige nieuwe

lokalen zijn gebaseerd.

5. Daarnaast missen we de visie Quadraten voor de toekomst. Stel dat Quadraten in

Oostindie een prachtig ntrum zou willen realiseren voor heel Leek/Tolbert en dan de

oude andere scholen slo voor nieuwbouw. Dan zou je nu tijdelijk iets moeten doen en

dan kijken wat er in d mende jaren nodig is. Maar we kennen de visie op de toekomst

niet. Het is natuurl ook super als wel de andere scholen kunnen blijven bestaan, maar een

odzaak en hebben de

delijk aangegeven

meestal ook leerlingen van de andere scholen uit de buurt. Wij vragen

is en wat de verwachting voor de toekomst is
6. Wij als ra n willen graag serieus genomen worden als we vragen stellen. Graag willen

wu een oordeel kunnen vellen over de stukken, maar krijgen nu het idee dat alles er

even snel rheen gejaagd moet worden. Als raadslid wil je goed geinformeerd worden om

tot een d besluit te kunnen komen. Dit klinkt als haastige spoed en dat is zelden goed en

zeker en goede raadgever

Daarom llen wij het volgende Amendement voor:(toevoeging/wijziging/schrappen)
Waar in het raadsvoorstel 3 besluiten worden genoemd, het 1" besluitpunt over de Violier te

schrappen, besluit 2 te laten staan en besluit 3 te wijzigen in :

Dit budget via een begrotingswijziging voor 2023 beschikbaar te stellen.

En de raad vervolgens op een zo kort mogelijke termijn te informeren over de situatie bij Quadraten,
maar ook bij de andere scholen op het gebied van alle huisvestingsvragen die er spelen. Zo krijgen

we via het IHP een goed overzicht van de leerling prognoses, de daarop gebaseerde overschotten in
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lokalen in allerlei gebouwen en daarbij de onderbouwing naar de vragen over nieuwbouw en andere
uitbreidingen.

VVD Olga Hartman
VZ Frantina Kiekebeld
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